
Svar på Interpellation gällande vindkraft  

 

Tack för interpellationen Kent.  

Jag vill börja med att klargöra att det inte finns något ärende hos kommunen gällande etablering 
av vindkraft i Ramnäs.  

Eftersom att interpellationen är ställd till mig så kommer jag att svara på hur moderaterna ställer 
sig i frågan.  

 

- Vi förstår att det är en oro över vad som händer, har flera kontakter varje vecka gällande 
vindkraft. 

 

- Vi från Moderaterna ser inte att den platsen som utpekad i media är lämpad för vindkraft, 
så blir det ett ärende till kommunen så kommer vi att rösta nej.  

 

- Vet inte vad du vill att vi ska svara på, finns inget ärende att ta ställning till i dagsläget.  
 

 

 

 

 

 

 

 

Johanna Olofsson (M) 

Kommunstyrelsens ordförande  


